

Weltcup Inline Slalom



Sunday 21st of May 2017

License Number	2017_INT_205
Arranger	FIRS RAD TC (FIRS Roller Alpine and Downhill Technical Committee)
Organizer	DRIV (Deutscher Rollsport und Inline-Verband e. V.)
Organizing Club	Turnverein Unterlenningen e. V. Abteilung Wintersport
Track	D-73252 Lenningen, Hopfenburgstraße
Rating	FIRS RAD World Cup Points FIRS RAD World Ranking Points
Discipline:	Inline Alpine Slalom (2 runs)
Classes and age limit	Women / Men, born in 2004 and older
TD:	Martin Kudelasek (CZE)
Start Number Distribution	8:00am – 9:00am Race office located at Breitensteinstrasse 18/corner Wiesenweg. Deposit for the number bibs will be 25 € per team.
Team Captains Meeting	9:30am Finish area Breitensteinstrasse
Inspection of the 1 st track Start 1 st run	9:00am – 9:30am (Hopfenburgstrasse/Breitensteinstrasse) 10:00am
Inspection of the 2 nd track Start 2 nd run	1:15pm – 1:45pm (Hopfenburgstrasse/Breitensteinstrasse) 2:00pm.
Protests	Within 15 minutes of a disqualification a handwritten protest may be submitted. Protest fee is 50 €.
Award ceremony	The award ceremony will take place in the Hopfenburgstraße corner Hölderlinstraße 30 minutes after the end of the race
Prices	Cup for place 1 st – 10 th place in each class
Registration	is up to the national responsible person under the FIRS-registration-adress
Registration deadline	at the national responsible person, Sunday 14 th of May 2017, 12.00 pm.

Entry Fee	Inline Slalom 12 €.
Competitions Rules	FIRS-RAD TC follow link http://www.firs-rad.org/cgi-bin/firs_pages.cgi?page=rules
Requirement to Start	All athletes need a valid startpass from their responsible federation or a signed athletes declaration. They must be on time and have paid the entry fee before they can be issued a start number.
Equipment	All racers have to wear protective equipment (helmet, protection for hand/wrist, elbow, knee, shorts with guards, etc.). Breaks are highly recommended.
Liability	Neither Arranger, nor organizer, nor organizing club, nor officials, nor local government, nor sponsor or any person who is involved in the race can be held responsible for accidents, injuries, harm, damage, breakage or thefts. Competitors take part in the race at their own risk. Racers, including foreign participants, are required to have their own insurance. The race takes place in all weather conditions.
Health services	German Red Cross in the finish area
Media	Please be informed that this event will be photographed and filmed by TV Unterlenningen and other media outlets. The photos and film footage may be used for private and public display.
Contact	Ralf Gökeler +49 160 8445057 Email: chichi.goekeler@arcor.de
More Informations	http://www.tvu-wintersport.de/



Weltcup Inline Slalom



Am Sonntag 21. Mai 2017

Rennnummer:	2017_INT_205
Veranstalter:	FIRS RAD TC (FIRS Roller Alpine and Downhill Technical Committee)
Ausrichter:	DRIV (Deutscher Rollsport und Inline-Verband e. V.)
Ausrichtender Verein:	Turnverein Unterlenningen e. V. Abteilung Wintersport
Wettkampfort:	D-73252 Lenningen, Hopfenburgstraße
Wertung:	FIRS RAD Weltcuppunkte FIRS RAD Weltranglistenpunkte
Disziplin:	Inline Alpine Slalom (2 Durchgänge)
Altersklassen:	Frauen und Männer Jahrgang 2004 und älter
TD:	Martin Kudelasek (CZE)
Startnummernausgabe:	8:00 Uhr – 9:00 Uhr Rennbüro Breitensteinstraße 18/Ecke Wiesenweg Pfand für die Startnummern 25 € pro Team.
Mannschaftsführer- Besprechung:	9:30 Uhr im Zielbereich Inline Slalom in der Breitensteinstraße
Laufbesichtigung Lauf 1: Start Lauf 1:	9:00 Uhr – 9:30 Uhr (Hopfenburgstraße/Breitensteinstraße) 10:00 Uhr.
Laufbesichtigung Lauf 2: Start Lauf 2:	13:15 Uhr – 13:45 Uhr (Hopfenburgstraße/Breitensteinstraße) 14:00 Uhr.
Protest:	Bei einer Disqualifikation kann innerhalb von 15 Minuten nach deren Bekanntgabe gegen eine Gebühr von 50 € schriftlich Protest eingelegt werden.
Siegerehrung:	Die Siegerehrung findet 30 Minuten nach Rennende in der Hopfenburgstraße Kreuzung Hölderlinstraße statt.
Preise:	Tagesehrerung Weltcup: Pokale Plätze 1 – 10
Meldungen:	Die Meldung erfolgt ausschließlich über die Referenten der nationalen Rollsportverbände.

Meldeschluss:	Bei den Referenten der nationalen Rollsportverbände Sonntag, 14. Mai 2017, 24.00 Uhr.
Startgeld:	Inline Slalom: 12 €.
Wettkampfgeln:	Es gilt die FIRS-Wettkampfordnung. Siehe http://www.firs-rad.org/cgi-bin/firs_pages.cgi?page=rules
Startberechtigung:	Alle Sportler eines nationalen Rollsportverbandes der Mitglied der FIRS ist.
Ausrüstung:	Das Tragen von geeigneter Schutzausrüstung (Helm, Protektoren, Schutzhose usw.) ist Pflicht. Bremsen werden dringend empfohlen.
Haftung:	Der Veranstalter, der Ausrichter, die Gemeinde, die Sponsoren und alle mit der Durchführung des Rennens betraute Personen lehnen jegliche Haftung gegenüber Läufern , Funktionären und Dritten ab. Die Teilnahme am Rennen erfolgt auf eigenes Risiko des Läufers bzw. seines gesetzlichen Vertreter. Alle Teilnehmer werden auf die Versicherungspflicht hingewiesen. Das Rennen findet bei jedem Wetter statt.
Rettungsdienst:	DRK im Zielbereich
Foto, Ton, Film, etc.:	Wir weisen darauf hin, dass im Rahmen dieser Veranstaltung Foto, Ton und Filmaufnahmen durch den TV Unterlenningen und Medienvertretern für öffentliche und nichtöffentliche Werbezwecke und Publikationen gemacht und verwendet werden können.
Organisationsleitung:	Ralf Gökeler +49 160 8445057 Email: chichi.goekeler@arcor.de
Weitere Informationen:	http://www.tvu-wintersport.de/



Kreissparkasse
Esslingen-Nürtingen

